
	
	
Betreft: Reactie op de 3 locaties IKC De Zaaier en Van Heemstraschool 
Datum: 7 januari 2019-01-07 
 
Geachte gemeenteraad, 
 
Op  26 november hebben we als MR en directie van de Zaaier de 
bijeenkomst/presentatie over het onderzoek naar de verschillende IKC locaties op 
het gemeentehuis bij gewoond. We hebben toen aangegeven dat we meer tijd nodig 
hadden om tevens de ouders in het proces mee te nemen en in te lichten.  
 
Voor de kerstvakantie hebben we middels een informatiebrief en een bijeenkomst 
ouders op de hoogte gesteld van de drie mogelijke locaties. In de brief hebben we 
tevens de kwalitatieve en kwantitatieve criteria opgenomen. 
Met dit schrijven willen we u kort en puntsgewijs op de hoogte stellen van de 
reacties. 
 
De volgende reacties kregen we zowel via de mail als in de bijeenkomst binnen: 
Allereerst spreken ouders een sterke voorkeur voor de locaties Van Heemstra en de 
oude Schaatsbaan uit. We benoemen de belangrijkste argumenten: 
• De ouders maken zich zorgen over de (verkeers-)veiligheid naar de Noordgouw. 

De weg is donker en onveilig.  
• Ouders geven aan dat de locatie de Noordgouw beter zou passen bij cluster 2 

(Andreasschool en het Palet). De populatie leerlingen bevindt zich reeds op die 
plek en in Hattem zal het verkeer geen tegengestelde beweging maken (als 
cluster 2 naar de oude Schaatsbaan of huidige Van Heemstraschool gaat). 

• Een ouder geeft aan zich zorgen te maken over de hoogspanningskabels die zich 
boven het terrein van de Noordgouw bevinden. 

• Andere argumenten om het IKC op de plek van de Van Heemstra te bouwen is de 
speelgelegenheid in de buurt en de oudere mensen die van de spelende kinderen 
op het plein genieten (maatschappelijke component). 

 
Kort samengevat zijn de ouders, die een reactie hebben gegeven, tegen de locatie 
Noordgouw en zijn ze wel positief over zowel de locaties Van Heemstra als de oude 
Schaatsbaan. Verder vragen ouders  zich af waarom de gemeente geen enquête 
opstelt en de input van ouders over de locaties serieus mee neemt in de beslissingen 
die de gemeente gaat nemen. 
 
 
 



Wij als MR adviseren de gemeente dan ook de reacties van ouders serieus te nemen 
in de overwegingen betreffende locatie keuze en na te denken over een transparante 
en open manier van communiceren. Het kan niet enkel een mededeling gaan 
worden. De school waaronder de ouders heeft het nodig om in de beslissing van 
locatiekeuze onderbouwd (zowel de positieve als beperkende kant) mee genomen te 
worden zodat, indien mogelijk en nodig, de zorgen en bezwaren weg genomen 
kunnen worden. 
 
We wensen u/jullie succes en wijsheid toe. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Namens de voorzitter van de MR 
Aukje Oosterom 
 
 
 
 
 
 
 


